
Informace k bodu RŮZNÉ listopadové zasedání VV ČSJ, Fantová 
 

 
1) V termínu 17. - 24. 10. 2015 proběhl 19. ročník ČNR, který byl po zároveň 

MČR v námořním jachtingu pro plachetnice First 45 a Elan. Vzhledem 
k tomu, že jsem původně měla být garantem akce, věnovala jsem 
sledování průběhu závodu větší pozornost.  Dovoluji si VV předat své 
subjektivní stanovisko a to zejména z důvodu schvalování pořadatele 
dalšího ročníku.  Po ukončení závodu jsem si udělala e-maily a rozhovory 
„průzkum“ mezi účastníky. Ti hodnotili závod po sportovní a pořadatelské 
stránce. Shodli se, že pořadatelům nepřálo počasí a že bylo vysoce kvalitní 
konkurenční prostředí mezi letošními účastníky. To bylo bohužel vše, co 
se dá v hodnocení označit za pozitivní. V čem se všichni shodli bylo 
naprosté nezvládnutí závodu hlavním rozhodčím, absence motorového 
člunu pro kvalitní zajištění závodu (stavba tratě, flexibilita pro řešení 
mimořádných situací, bezpečnost flotily atd.) nedodržování časového 
harmonogramu v průběhu závodu (jediné co bylo dodržování denní 
brífing závodníků v 10:00 hod.) , nedodržení procesních povinností MČR 
(hymna a vlajka na zahájení a ukončení, diplomy). Vzhledem 
k možnostem kvalitního zpravodajství, které lze poskytovat v dnešní 
době, bylo i toto velmi špatné – neaktuální on-line zpravodajství, výsledky 
po dvou dnech atd.  
O závodě jsem dlouze mluvila i s pořadatelem T. Stejskalem – většiny 
připomínek si je vědom. Více k závodu asi sdělí osobní účastníky Michal 
M. a Tomáš M. Za mne – doporučila bych schválit pořádání dalšího MČR 
jen za podmínky výměny hlavního rozhodčího a zajištění doprovodného 
motorového člunu pro organizaci závodu, tak aby byla nějakým způsobem 
zajištěna kvalita MČR. Osobně jsem pořadateli doporučila přehodnotit 
funkce resp. zvážit funkčnost organizačního týmu celé akce. 


